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Abstract (en)
[origin: US2019169989A1] The present invention relates to a method for designing a flow channel for a turbomachine, in particular a gas turbine
that comprises a guide vane cascade having a plurality of guide vanes, which are distributed in the peripheral direction, and flow passages, each of
which is bounded by two successive guide vanes, and a support rib arrangement having at least one support rib, wherein a design of one of the flow
passages is adapted to this support rib, that it is situated downstream of, in order to reduce a pressure loss and/or a vibrational stimulation.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft ein Verfahren zum Auslegen eines Strömungskanals (1) für eine Turbomaschine, insbesondere eine Gasturbine,
der ein Leitgitter mit mehreren in Umfangsrichtung verteilten Leitschaufeln (20-24) und durch je zwei aufeinanderfolgende Leitschaufeln begrenzte
Strömungspassagen (50-54) und eine Stützrippenanordnung mit wenigstens einer Stützrippe (10, 100) aufweist, wobei eine Gestaltung einer der
Strömungspassagen (51, 54) an diese Stützrippe, der sie stromabwärts nachgelagert ist, angepasst wird, um einen Druckverlust und/oder eine
Schwingungsanregung zu reduzieren.
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